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18 mei afstemming gepland met de gemeentelijke adviseurs.
■I
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Acties

Acti.

Advii

Johan Cnossen (voorzitter), Gert-Jan Vreeke (Gooise Meren), Louis Hosman 
(Wijdemeren), Gerrit Klompmaker (Huizen), Gertrud Mensink (Weesp), Ron 
Voskuilen (Hilversum), Marjolein van Marei (BEL)
Regio: Jacqueline Agricola (secretaris), Inge Huiskers, Rowena Kuijper, Mare 
Maassen

Algemeen:
Het directieoverleg heeft advies uitgebracht over de agendapunten die ter vaststelling of advisering op 
de agenda staan van het portefeuillehoudersoverleg.

[ Afwezig
I Contactpersoon j Jacqueline Agricola
I E-mail

Vertrouwelijk
Kenmerk

Regio
Gooi en Vechtstreek

Agendapunt RM4 Verstedelijkingsstrategie

Van 17 mei tot 12 juli loopt het termijn voor inbreng wensen en bedenkingen door raads- en 
statenleden op het verstedelijkingsconcept van het traject Verstedelijkingsstrategie MRA. In het 
PFHO is afgestemd een gezamenlijke concept zienswijzereactie voor te bereid door de Regio 
om na vaststelling in de colleges en PFHO aan de raden voor te leggen. Bespreekmoment in de 
colleges is 25 mei, in het PFHO op 27 mei. Een concept zienswijzereactie bespreken in het DO 
van 29 april is nog niet mogelijk aangezien de stukken pas op 17 mei beschikbaar zijn. Wel is op

Voorstel voor een andere kostenverdeling.
i

'< i.agricola@regiogv.nl
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21.0003368

1, Het DO adviseert positief over dit voorstel, ook gezien de aangeboden co-financiering. 
Daarbij de volgende opmerkingen:

a. Aandacht voor inwonerparticipatie bij de verdere uitwerking
b. Huizen geeft aan dat er op dit moment nog geen financiering is voor de 

vervolgstappen.
De voorzitter concludeert dat dit een essentiële tussenstap is om de concrete financieringsvraag 

j helder te krijgen, zodat de gemeenten eind 2021 weten wat er wordt gevraagd. Dit kan worden
1 ingebracht bij de coalitie onderhandelingen in het voorjaar van 2022.

Agendapunt RM6 Vervolgacties fietsroutes

Voorgesteld wordt in te stemmen met een studie naar ontwerp en kostenraming voor de 
geprioriteerde fietsroutes zodat deze gereed zijn voor aanvraag cofinanciering. 
De provincie en de MRA willen meehelpen door resp. € 100.000 bij te dragen aan de 
ontwerpstudie (provincie) en het leveren van een procestrekker (MRA). Als blijk van 
commitment wordt voorgesteld dat iedere gemeente € 10.000 bijdraagt aan de kosten. Het 
restant van € 40.000 wordt dan door de Regio betaald.
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Agendapunten alleen in DO besproken - geen advisering voor PFHO
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2. De kleine gemeenten vragen of een andere verdeelsleutel mogelijk is omdat de vast bijdrage 
van € 10.000 voor hen zwaarder wegen. Voorstel aan het PFHO is uit te gaan van een 
verdeelsleutel waarbij gemeenten wel blijk geven van hun commitment maar rekening wordt 
gehouden met het inwoneraantal met een gemaximeerde bijdrage van € 10.000. Dit leidt tot een 
bijdrage van de gemeenten van totaal € 40.000 en een restant van € 60.000 voor de Regio.

Inwor^rs 1-1-2019 Kosten per gemeente

Acties

Er is gesproken over de kansen om gezamenlijk op te trekken op thema’s die spelen in de 
openbare ruimte bij het invullen van circulaire ambities zoals circulaire inkoop, de digitale 
materialen marktplaats en de zoektocht naar een fysieke hub voor opslag van de materialen die i 
hergebruikt kunnen worden. Het DO heeft aangegeven hierbij goed de verbinding te houden met 
initiatieven die op MRA -schaal al lopen, zoals inkoop. Daarnaast heeft het DO aangegeven het 
een goed idee te vinden als de hoofden openbare Ruimte met elkaar de kansen, wensen en 
mogelijkheden voor samenwerking te verkennen. Daarbij terughoudend zijn met het opstarten 
van nieuwe initiatieven en vooral focussen op al lopende prioriteiten. Er hoeft niet meteen een 
structureel overleg in het leven te worden geroepen (de hoofden openbare ruimte kunnen dit 
zelf naar behoefte organiseren). Het DO krijgt graag na twee verkennende sessies een 
terugkoppeling van de opbrengst. En evalueert naar aanleiding daarvan de meerwaarde en het 
vervolg.


